



إعمار العقارية ش.م.ع
ص.ب. ٩٤٤٠، دبي
الإمارات العربية المتحدة
ت ٣٦٧٣٣٣٣ ٤ ٩٧١
ف ٣٦٧٣٣٣٣ ٤ ٩٧١
Emaar Properties PJSC
P.O.Box 9440, Dubai
United Arab Emirates
T+971 4 3673333
F+971 4 3673000
enquiry@emaar.ae
emaar.com

19 March 2015

19 مارس 2015

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President &
Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Subject: Clarification

الموضوع: توضيح

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

The company would like to disclose the following clarification:

تود الشركة أن تفصح عن التوضيح التالي:

Emaar would like to deny categorically the rumors spreading in the markets and quoted by the media that the Chairman of its Board of Directors, Mr. Mohamed Ali Alabbar, intends to leave his current position in the Company.

تنفي شركة إعمار جملة وتفصيلا الأنباء التي ترددت في الأسواق ونقلتها بعض الوسائل وتحدثت عن عزم رئيس مجلس إدارتها السيد محمد علي العبار ترك منصبه الحالي في الشركة.

The Company further clarified that Mr. Alabbar is a founder and shareholder of the Company and is fully committed to it. He is managing the Company's business on a daily basis and is leading its expansion towards new horizons at different levels locally in Dubai and internationally.

وقالت الشركة ان السيد العبار هو مؤسس ومساهم بالشركة وملتزم بالكامل تجاهها و يدير أعمالها يوميا ويقودها في توسعاتها نحو آفاق جديدة على مختلف المستويات في دبي والخارج بهدف خلق قيمة مضافة طويلة الأجل تعود بالفائدة على المساهمين والاقتصاد الوطني.



The Company urges its valued shareholders not to pay attention to the rumors and wrong information that may have a negative effect on the value of their investments and to rely only on the information disclosed by the Company through official channels. The Company would like once again to reiterate its commitment to the principles of transparency and disclosure in the stock market.

Yours sincerely,

Ayman Hamdy
General Counsel

CC: Securities and Commodities Authority

HS190315

وتأمل الشركة من المساهمين الكرام عدم الالتفات الى الشائعات والأنباء التي من شأنها ان تؤثر على استثماراتهم وقيمها والاعتماد على ما يصدر عن الشركة رسميا وهي تؤكد مجددا التزامها بمبدأ الشفافية والافصاح في السوق المالي.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

أيمن حمدي
المستشار العام

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع